
Referat afd.best.møde 29.10.19 

Deltagere: Tanja, Freddy, Elizabeth, Kurt, Anne Sofie, Dorthe, Vagn Erik 

Referent:  Anne Sofie 

1. BL kurser og rådgivning- 

Elisabeth deltager i kursus vedr. regnskab. 

Vagn Erik spørger Preben Thomsen, om han vil komme og informere bestyrelsen om økonomi og 

regnskaber. 

Tanja rykker for boligforeningens afholdelse af regnskabskursus. Anne Sofie og Kurt deltager i 

bestyrelsesseminar på Scandic   16.11.19 

Tanja og Elizabeth deltager i møde i Vejlby Vænge vedr. tryghed/utryghed i afdelingerne 

2. Ordensreglement 

Kurt udarbejder et forslag til stakit og låge til gårdhaverne i 3.værelseslejlighederne. Det kommer til 

afstemning på næste afdelingsmøde- 

3. Beboerklagehåndtering 

Af sikkerheds – og støjhensyn opfordres til ikke at bruge skateboards på p-pladsen. 

P-pladsen skal heller ikke bruges til leg. 

Der er et problem med, at nogle bilejere lader motoren køre i tomgang i flere minutter, det er både 

støjende og forurenende.  

Tanja opdaterer reglementet, det skal til afstemning på næste afdelingsmøde. 

4. Kommunikation administration/ansatte 

Vedr. beboerhenvendelser til boligforeningen oplever nogle, at der ikke bliver svaret på mails. 

Vi opfordrer administrationen til at oprette standarder ved henvendelser. 

Det kunne være autosvar, der meddeler at mailen er modtaget, og at man vender tilbage snarest. 

5. Beboerarrangementer 

Traditionen tro sættes der juletræer op i gårdene. Der bliver juletræstænding d. 30.11. kl 16.30 

Der kommer opslag i info kasserne og i vaskeriet. 

Der bliver Julebanko arrangeret af Helle Ronell mandag d. 9. december 

Og juledekorationskursus arrangeret af Dorthe søndag d. 24.11 

Vi opfordrer beboerne til at lave arrangementer, der kan søges penge til dette via afd. Bestyrelsen. 

6. Evt. 

Rengøringsjobbet bliver ledigt, stillingen bliver slået op. 


